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PREDLOG ZAPISNIKA 
OBČINSKI SVET 
Stari trg 29 
Slovenske Konjice 
 
Št.: 032-0005/2020-2 (150) 
Datum: 10. 5. 2021 
 

ZAPISNIK 
 
18. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice, ki je bila dne 22.4. 2021 v Domu 
kulture Loče z začetkom ob 19.01 uri. 
 
Sejo je sklical in vodil župan Darko Ratajc. 
 
Na začetku je bilo navzočih 22 članov občinskega sveta, in sicer: 
Bojan Podkrajšek, Irena Vozlič Stjepčević, Nadja Punčuh, Snežana Brumec, Ivo Furman, 
Jožef Satler, Boris Škrinjar, Peter Koren, dr. Jernej Štromajer, Monika Iršič, Suzana Kračun, 
Andrej Gumzej, Slavko Hren, Dejan Verhovšek, Nežika Pavlič Brečko, Nina Levart, Breda 
Konec, Drago Ratajc, Gorazd Polanec, Milena Poklič Brečko, Peter Štefanič in mag. Jure 
Levart. 
 
Odsotnost opravičil: Primož Poklič. 
 
Navzoči javni uslužbenci občinske uprave: Breda Obrez Preskar, direktorica občinske 
uprave, Smiljana Sirc Vipotnik, vodja oddelka za pravne in premoženjske zadeve ter Mojca 
Repnik, vodja urada župana.  
 
Navzoči vabljeni: mag. Nataša Kos, vodja Skupne občinske uprave, Tomaž Rihtaršič, 
direktor SPK, d.o.o., mag. Aleš Brglez, direktor JKP, d.o.o., Laura Krančan, direktorica 
Zavoda za šport Slovenske Konjice in Dejan Verhovšek, direktor Zdravstvenega doma 
Slovenske Konjice. 
 
Navzoči predstavniki medijev: Novice in Radio Rogla ter Mediacoop (Skala TV). 
 
Sprejet je bil SKLEP (18 navz., 18 za) 
Sprejme se zapisnik 17. seje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice z dne 
25. 3. 2021. 
 
Sprejet je bil dnevni red SKLEP (20 navz., 20 za) 
Sprejme se predlagani dnevni red: 
 

1. Poročilo o delu Skupne občinske uprave občin Dobje, Dobrna, Oplotnica, Slovenske 
Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče za leto 2020 

2. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k Poslovnemu poročilu Stanovanjskega podjetja 
Konjice d.o.o. za leto 2020 

- Predlog Sklepa o uporabi dobička 
3. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k Poslovnemu načrtu Stanovanjskega podjetja 

Konjice d. o. o. za leto 2021 
4. Predlog Sklepa o sprejemu Letnega poročila Javnega komunalnega podjetja 

Slovenske Konjice d.o.o. za leto 2020 
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- Predlog Sklepa o pokrivanju izgube 
5. Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene oskrbe s pitno vodo v občini 

Slovenske Konjice 
- Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene ravnanja s 

komunalnimi 
odpadki v občini Slovenske Konjice 

- Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene odvajanja komunalne 
in padavinske odpadne vode v občini Slovenske Konjice 

- Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene čiščenja komunalne in 
padavinske odpadne vode v občini Slovenske Konjice 

6. Predlog Sklepa o soglasju k Poročilu o delu Zavoda za šport Slovenske Konjice za 
leto 2020  

- Predlog Sklepa o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki 
7. Predlog Sklepa o soglasju k Letnemu delovnemu načrtu Zavoda za šport Slovenske 

Konjice za leto 2021 
8. Predlog Sklepa o soglasju k Letnemu poročilu Zdravstvenega doma Slovenske 

Konjice za leto 2020 
- Predlog Sklepa o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki 

9. Predlog Sklepa o soglasju k  Programu dela in finančnemu načrtu Zdravstvenega 
doma Slovenske Konjice za leto 2021 

10. Predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika občinskega sveta Občine Slovenske 
Konjice (prva obravnava) 

11. Vprašanja in pobude 
 

 

K1 
Poročilo o delu Skupne občinske uprave občin Dobje, Dobrna, Oplotnica, Slovenske Konjice, 
Šentjur, Vitanje, Vojnik in Zreče za leto 2020 je predstavila mag. Nataša Kos, vodja Skupne 
občinske uprave občin Dobje, Dobrna, Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, Vojnik 
in Zreče. V poročilu so navedene informacije po delovnih področjih skupne občinske uprave 
ter rezultati opravljenih nalog. 
Razprave ni bilo. Soglasno je bil sprejet SKLEP (21 navz., 21 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice se seznani s Poročilom o delu Skupne 
občinske uprave občin Dobje, Dobrna, Oplotnica, Slovenske Konjice, Šentjur, Vitanje, 
Vojnik in Zreče za leto 2020. 
 
 
K2  
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k Poslovnemu poročilu Stanovanjskega podjetja Konjice 
d.o.o. za leto 2020 in Predlog Sklepa o uporabi dobička je predstavil Tomaž Rihtaršič, 
direktor SPK, d.o.o. 
Poslovanje je zaznamovala epidemija. Na področju upravljanja večstanovanjskih objektov je 
bilo potrebno prilagoditi poslovanje navodilom NIJZ. Uspešno je bil končan projekt 
večstanovanjske gradnje – blok 3K, sprejet OPPN za večstanovanjsko gradnjo v Tepanju. V 
kotlovnici je vgrajen peletni kotel, toplovodno omrežje se je razširilo preko Dravinje. 
Nadomeščajo se fosilna goriva, nadaljujejo se energetske prenove večstanovanjskih 
objektov. Upravljanje se širi tudi v druge občine. Skladno s sprejetim planom so bila izvedena 
naslednja večja investicijsko vzdrževalna dela na objektih v lasti Občine: energetska sanacija 
stavb na naslovu Mestni trg 11, Liptovska 18, Liptovska 20, Slovenske Konjice, izgrajene so 
bile nove drvarnice na Celjski 12, 14, 16, zamenjana je bila streha in urejeno odvodnjavanje 
na Liptovski 11, Slovenske Konjice, izvedena je bila celovita obnova stanovanja v Ločah in 
Slovenskih Konjicah, obnovljeni sta bili dve kopalnici, prenovljene so sanitarije v Konjičanki, 
delno je obnovljen poslovni prostor na naslovu Stari trg 21, Slovenske Konjice. Skupne 
terjatve so se povečale za 13 %, zapadle terjatve so v podobni višini kot lani. Vse kreditne 
obveznosti so bile poravnane tekoče, likvidnostnih težav družba ni imela. 
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Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Bojan Podkrajšek je podal 
pozitivno mnenje odbora k predlogu sklepa. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogom sklepov. 
Predsednica Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin Snežana Brumec je podala 
pozitivno mnenje sveta k predlogu sklepa. 
 
V razpravi je poleg župana Darka Ratajca in poročevalca Tomaža Rihtaršiča sodeloval Peter 
Koren. Po razpravi sta bila sprejeta sklepa: 
SKLEP (22 navz., 22 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje k  Poslovnemu poročilu 
Stanovanjskega podjetja Konjice d.o.o. za leto 2020. 
 
 
SKLEP (22 navz., 22 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme sklep, da čisti dobiček po obdavčitvi 
Stanovanjskega podjetja Konjice, d.o.o. za poslovno leto 2020, v višini 183.035,00 
EUR, ostane nerazporejen. 
 
 
K3 
Predlog Sklepa o izdaji soglasja k Poslovnemu načrtu Stanovanjskega podjetja Konjice d. o. 
o. za leto 2021 je predstavil Tomaž Rihtaršič, direktor SPK, d.o.o. 
V letu 2020 zaradi vseh ukrepov niso bili izvedeni nekateri projekti. Planirana je izvedba 
neprofitnih stanovanj v Spodnjih Prelogah, Zrečah, nadaljevanje z drugo fazo prenove 
kotlovnice z vgradnjo peletnega kotla, širitev toplovodnega omrežja preko reke Dravinje do 
Starega trga, Slovenske Konjice. Začelo se bo pridobivanje dokumentacije in dovoljenj v 
Tepanju za gradnjo stanovanjske soseske ter podpiranje energetskih sanacij objektov. Za 
vzdrževanje občinskih nepremičnin je namenjenih 325.000 EUR. Zaključen bo projekt 
daljinskega nadzora toplotnih podpostaj. Na kadrovskem področju ni načrtovanih sprememb. 
Načrtujejo najetje kredita v višini cca 550.000 EUR za gradnjo neprofitnih stanovanj in za 
vgraditev sistema za ogrevanje na lesno biomaso v kotlovnico Prevrat. Načrtujejo 
nadaljevanje trenda postopnega zniževanja zapadlih terjatev.  
 
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Bojan Podkrajšek je podal 
pozitivno mnenje odbora k predlogu sklepa. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu sklepa. 
Predsednica Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin Snežana Brumec je podala 
pozitivno mnenje sveta k predlogu sklepa. 
 
V razpravi so poleg župana Darka Ratajca in poročevalca Tomaža Rihtaršiča sodelovali še 
dr. Jernej Štromajer, mag. Jure Levart, Slavko Hren in Ivo Furman ter izpostavili 
stanovanjsko strategijo v občini. 
Po razpravi je bil soglasno sprejet SKLEP (22 navz., 22 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje k Poslovnemu načrtu 
Stanovanjskega podjetja Konjice d.o.o. za leto 2021. 
 
 
K4 
Predlog Sklepa o sprejemu Letnega poročila Javnega komunalnega podjetja Slovenske 
Konjice d.o.o. za leto 2020 ter Predlog Sklepa o pokrivanju izgube je predstavil mag. Aleš 
Brglez, direktor JKP, d.o.o. 
Dosežen rezultat poslovanja podjetja ob upoštevanju pogodbe o dotaciji za pokrivanje SM 
bazen, pri čemer je podjetje prejelo refundirane zneske s strani države kot povračilo 
epidemioloških ukrepov, znaša -42.960,86 EUR. Pozitivno je bilo poslovanje SM oskrba z 
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vodo, ČN, storitve, negativno pa odvajanje odpadne vode, odpadki, pokopališča in urejanje 
in čiščenje javnih površin. Precejšen razkorak je še vedno med načrpano in prodano vodo 
vendar se uspešno zmanjšuje (-4,5% v 2020), število okvar se niža. Na ravni celotne 
Slovenije je bil v letu 2020 povečan delež odpadkov, v občini 7 % več komunalnih odpadkov 
in 14,3% nekomunalnih odpadkov. Na področju odvajanja se merijo količine na pritoku in na 
iztoku. Na nekaterih pokopališčih so bile izvedene žarne niše. Kopalna sezona na bazenu v 
Slovenskih Konjicah je potekala med 10. 7. 2020 in 31. 8. 2020. Konec leta je bilo zaposlenih 
50 oseb. Za posamezno strokovno področje je odgovorna ena oseba na področje. 
 
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Bojan Podkrajšek je podal 
pozitivno mnenje odbora k predlogu sklepa. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogoma sklepov. 
Predsednica Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin Snežana Brumec je podala 
pozitivno mnenje sveta k predlogu sklepa. 
V razpravi je poleg župana Darka Ratajca in poročevalca Tomaža Rihtaršiča sodeloval še 
Slavko Hren. Po razpravi sta bila sprejeta naslednja sklepa: 
 
SKLEP (22 navz., 22 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Letno poročilo družbe Javnega 
komunalnega podjetja d.o.o. Slovenske Konjice za leto 2020. 
 
 
SKLEP (22 navz., 21 za, 0 proti) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice ugotavlja, da je družba JKP d.o.o. Slovenske 
Konjice v letu 2020 ustvarila čisto izgubo v višini 42.960,86 EUR. Na podlagi 64. člena 
ZDG-1 in predloga uprave ter NS JKP se izguba pokrije s prenesenim dobičkom. 
 
 
K5 
Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene oskrbe s pitno vodo v občini 
Slovenske Konjice, Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene ravnanja s 
komunalnimi odpadki v občini Slovenske Konjice, Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o 
oblikovanju cene odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode v občini Slovenske 
Konjice ter Predlog Sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cene čiščenja komunalne in 
padavinske odpadne vode v občini Slovenske Konjice je predstavil mag. Aleš Brglez, direktor 
JKP, d.o.o. 
Na podlagi določil Uredbe Medo so bile ugotovljene razlike med potrjeno in obračunsko 
lastno ceno storitev za GJS: oskrba s pitno vodo, odvajanje komunalne in padavinske 
odpadne vode, čiščenje komunalne in padavinske odpadne vode, ravnanje s surovinami. 
Vpliv na izračun cen je zagotovo odvoz blata iz CČN SK in povečanje količin odpadkov. 
Strošek bi po uveljavitvi cen bil višji za 0,8 EUR/osebo/mesec. Obračunske lastne cene so 
pripravljene na podlagi revidiranih izkazov poslovnega izida za leto 2020. Ugotovljena razlika 
je pokazala: 
-  pri predračunski lastni ceni čiščenje komunalne odpadne vode – predlog cena se zviša, 
- pri predračunski lastni ceni zbiranja biološko razgradljivih odpadkov – javna infrastruktura - 
predlog cena se zniža,  
- pri predračunski lastni ceni odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih 
odpadkov – izvajanje storitev – predlog cena se zniža. 
 
Predsednik Odbora za komunalno infrastrukturo, okolje in prostor Bojan Podkrajšek je podal 
pozitivno mnenje odbora k predlogom sklepov. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogom sklepov. 
Predsednica Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin Snežana Brumec je podala 
pozitivno mnenje sveta k predlogom sklepov. 
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Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje odbora k 
predlogom sklepov. 
Razprave ni bilo. Sprejeti so bili naslednji sklepi: 
SKLEP (22 navz., 22 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Sklep o uveljavitvi Elaborata o 
oblikovanju cene oskrbe s pitno vodo v občini Slovenske Konjice. 
 
SKLEP (22 navz., 22 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Sklep o uveljavitvi Elaborata o 
oblikovanju cene  o oblikovanju cene izvajanja storitev  obvezne občinske javne 
službe varstva okolja ravnanje s surovinami (komunalnimi odpadki) v občini 
Slovenske Konjice. 
 
SKLEP (22 navz., 22 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Sklep o uveljavitvi Elaborata o 
oblikovanju cene odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode v občini 
Slovenske Konjice. 
 
SKLEP (22 navz., 22 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Sklep o uveljavitvi Elaborata o 
oblikovanju cene čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v občini Slovenske 
Konjice. 
 
Župan Darko Ratajc je ob 20. uri odredil odmor. Seja se je nadaljevala ob 20.10. Navzočih je 
bilo vseh 22 zgoraj navedenih članov občinskega sveta. 
 
 
K6 
Predlog Sklepa o soglasju k Poročilu o delu Zavoda za šport Slovenske Konjice za leto 2020 
in Predlog Sklepa o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki je predstavila Laura 
Krančan, direktorica Zavoda za šport Slovenske Konjice. 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Irena Vozlič Stjepčević je podala pozitivno 
mnenje odbora k predlogu sklepa. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogoma sklepov. 
Razprave ni bilo. Sprejeta sta bila naslednja sklepa: 
SKLEP (22 navz., 22 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje k Poročilu o delu Zavoda za 
šport Slovenske Konjice za leto 2020. 
 
SKLEP (22 navz., 22 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje javnemu zavodu Zavod za šport 
Slovenske Konjice soglasje, da se presežek prihodkov nad odhodki v višini 22.008,49 
€ nameni za investicije in investicijsko vzdrževanje. 
 
 
K7 
Predlog Sklepa o soglasju k Letnemu delovnemu načrtu Zavoda za šport Slovenske Konjice 
za leto 2021 je predstavila Laura Krančan, direktorica Zavoda za šport Slovenske Konjice. 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Irena Vozlič Stjepčević je podala pozitivno 
mnenje odbora k predlogu sklepa. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu sklepa. 
 
V razpravi je poleg župana Darka Ratajca in poročevalke Laure Krančan sodeloval še Ivo 
Furman. 



 6

Po razpravi je bil sprejet SKLEP (22 navz., 22 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje k Letnemu delovnemu načrtu 
Zavoda za šport Slovenske Konjice za leto 2021. 
 
 
K8 
Predlog Sklepa o soglasju k Letnemu poročilu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za 
leto 2020 ter Predlog Sklepa o razporeditvi presežka prihodkov nad odhodki je predstavil 
Dejan Verhovšek, direktor Zdravstvenega doma Slovenske Konjice. 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Irena Vozlič Stjepčević je podala pozitivno 
mnenje odbora k predlogu sklepa. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogoma sklepov. 
V razpravi so poleg župana Darka Ratajca in poročevalca Dejana Verhovška sodelovali še 
Nadja Punčuh, Slavko Hren in mag. Jure Levart ter pohvalili delo zaposlenih v času 
epidemije. Po razpravi sta bila sprejeta naslednja sklepa: 
 
SKLEP (22 navz., 21 za, 0 proti) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje k Letnemu poročilu 
Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2020. 
 
 
SKLEP (22 navz., 21 za, 0 proti) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje javnemu zavodu Zdravstveni dom 
Slovenske Konjice soglasje, da presežek prihodkov nad odhodki v višini 360.402,13 
EUR ostane začasno nerazporejen. 
 
 
K9 
Predlog Sklepa o soglasju k  Programu dela in finančnemu načrtu Zdravstvenega doma 
Slovenske Konjice za leto 2021 je predstavil Dejan Verhovšek, direktor Zdravstvenega doma 
Slovenske Konjice. 
Predsednica Odbora za družbene dejavnosti Irena Vozlič Stjepčević je podala pozitivno 
mnenje odbora k predlogu sklepa. 
Predsednik Odbora za finance in premoženje dr. Jernej Štromajer je podal pozitivno mnenje 
odbora k predlogu sklepa. 
 
V razpravi sta poleg župana Darka Ratajca in poročevalca Dejana Verhovška sodelovala še 
Ivo Furman in mag. Jure Levart. Po razpravi je bil sprejet naslednji sklep: 
SKLEP (22 navz., 21 za, 0 proti) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice daje soglasje k Programu dela in finančnemu 
načrtu Zdravstvenega doma Slovenske Konjice za leto 2021. 
 
 
K10 
Predlog sprememb in dopolnitev Poslovnika občinskega sveta Občine Slovenske Konjice v 
prvi obravnavi je predstavila Smiljana Sirc Vipotnik, vodja oddelka za pravne in 
premoženjske zadeve.  
Predsednica Statutarno – pravne komisije Monika Iršič je podala pozitivno mnenje odbora k 
predlogu poslovnika. 
Razprave ni bilo. Soglasno je bil sprejet SKLEP (22 navz., 22 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice sprejme Spremembe in dopolnitve 
Poslovnika občinskega sveta Občine Slovenske Konjice v prvi obravnavi. 
 
 
 



 7

K11 
Župan Darko Ratajc je: 

- napovedal naslednjo redno sejo 27. 5. 2021 
- obvestil prisotne o podpisu pogodbe za izgradnjo sekundarne kanalizacije  
- obvestil prisotne o pričetku priprave rebalansa proračuna 

 
Prisotnim je župan podal tudi celovito informacijo o projektu prenove cerkve v Žički kartuziji 
ter predlagal, da se občinski svet do zadeve opredeli. V razpravi so poleg župana Darka 
Ratajca sodelovali še Bojan Podkrajšek, ki je tudi predsednik gradbenega odbora za obnovo 
cerkve, dr. Jernej Štromajer in Slavko Hren in izrekli podporo nadaljevanju projekta.  
Po razpravi je bil soglasno sprejet SKLEP (22 navz., 22 za) 
Občinski svet Občine Slovenske Konjice se je seznanil s postopki za obnovo cerkve v 
Žički kartuziji in podpira župana, Gradbeni odbor in strokovno skupino, da se projekt 
nadkritja ostalin cerkve Sv. Janeza Krstnika nadaljuje po začrtani poti skladno s 
kulturnovarstvenim soglasjem in veljavnim gradbenim dovoljenjem. 
 
 
Slavko Hren: 

- pobuda po enotni označitvi ponudnikov v občini  
- pohvalil urejenost občine 

  
 
Nadaljnjih vprašanj in pobud ni bilo. Seja je bila zaključena ob 21.17 uri. 
 
 
 
Zapisala: Župan 
Mojca Repnik                  Darko Ratajc, univ.dipl.ekon. 
 


